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Side 2

Spørgsmål 118: 

Ministeren bedes redegøre for, hvor mange virksomheder som årligt må forventes ikke at 
kunne foretage skattemæssig succession som følge af de foreslåede ændringer i pengetank-
reglen?

Svar: 

Forventningen er, at virksomhederne vil indrette sig efter den ændrede sats i pengetankreg-
len og derfor fortsat vil kunne foretage succession. Heraf følger i sagens natur, at det ikke 
kan opgøres, hvor mange virksomheder der ikke længere kan foretage skattemæssig suc-
cession som følge af ændringen af pengetankreglen. Følgelig foreligger der hverken oplys-
ninger om omsætningen i disse virksomheder eller om antal medarbejdere i disse virksom-
heder. Det kan tilføjes, at Skatteministeriet ikke har oplysninger om, hvor mange selskaber 
der har pengetanke på mellem 25 pct. og 75 pct. af aktiverne.   


